
ZÁPIS 
 
Z 1.zasedání školské rady konaného dne 11. 12. 2019 
 
Přítomní členové ŠR: 
 
Mgr. Štěpán Prokop, RNDr. Radomíra Šafářová, Mgr. Věra Zapletalová 
 
Ostatní přítomní: Mgr. Romana Chlubnová – ředitelka školy 
 
Program: 
 
1. Představení nového složení školské rady – novým členem školské rady za zřizovatele je 

RNDr. Radomíra Šafářová, která vystřídala PaeDr. Zdeňka Fňukala 
 
2. Volba předsedy školské rady – zvolena RNDr. Radomíra Šafářová  
 
3. Diskuse:  
 

a) Plánovaná výstavba dětského a dopravního hřiště. Vzhledem k tomu, že odpoledne je 
možné využít hřiště u MŠ i pro maminky s dětmi a nové hřiště by bylo vybudované 
hlavně pro dopolední hodiny a v porovnání s počtem dětí ve škole, které denně využívají 
sokolovnu pro hodiny tělesné výchovy, kde je v současné době naprosto nevyhovující 
podlaha, ŠR vidí jako mnohem účelnější využít plánované finanční prostředky na opravu 
podlahy v sokolovně. 

b) Byl projednán plán práce a schůzek na příští rok 2020.  
a. Minimálně dvě schůzky ročně  

i. projednání Výroční zprávy na konci školního roku   
ii. příprava nového školního roku a rozpočtu 

b. V případě nutnosti může kterýkoliv člen ŠR nebo ředitelka školy kontaktovat 
předsedkyni ŠR a svolat schůzku kdykoliv v průběhu roku 

c. Zápisy z jednání ŠR budou ukládány na webové stránky ZŠ a MŠ Polnička 
d. Úkol: projednat s vedením obce možnost aktualizace stávajících dokumentů 

 
 
Usnesení č. 1/2019 
 
11.12.2019 - školská rada schválila, zvolila jednohlasně za předsedu školské rady RNDr. 
Radomíru Šafářovou 
Školská rada doporučuje posunout realizaci dětského hřiště a použít plánované finanční 
prostředky na opravu podlahy v sokolovně. 
 
Zapsal předseda ŠR RNDr. Radomíra Šafářová                       V Polničce dne 11. 12. 2019 
 
Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Štěpán Prokop  

Mgr. Věra Zapletalová 


